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Goeie morgen, lieve papa, 

jij bent groot en ik ben klein, 

maar ik vind het echt fantastisch 

dat we dikke vrienden zijn ! 

 

En voor al die lieve vaders 

is het nu dus vaderdag. 

Ik ben blij dat ik je daarom 

dit versje zeggen mag ! 

 
 

 

 

Belofte maakt schuld … 

Vertegenwoordigers van Somival en het National Burncamp mochten bij 

KWB de Biest elk een cheque ter waarde van € 200 in ontvangst nemen.  

Er bestaat geen twijfel over dat deze centjes goed van pas zullen komen. 
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Extra nieuwsbrief: VBS Biest – Jager 

 

Op 30 oktober 2009 werd Anton uit het 

6de lj. van VBS Biest te Waregem betrok-

ken bij een ernstig verkeersongeval.  Zijn 

blessures waren van die aard dat hij een 

lange revalidatie voor de boeg had en 

dus voor een hele periode niet naar 

school kon.  

Gelukkig konden we beroep doen op 

Bednet. Zoals de naam het al laat ver-

moeden zorgt Bednet ervoor dat kinderen 

vanuit hun “bed” lessen kunnen meevol-

gen via het internet. Bednet zorgt voor 

alles: de computer, een webcam, een micro, een scan,  een aansluiting 

op het internet… 

Zo kan Anton niet alleen volgen wat er in de klas gebeurt, hij kan ook 

communiceren met zijn klasgenoten en hij hoeft helemaal geen lessen te 

missen.  

Dankzij de grote vastberadenheid en zijn grote doorzetting gaat het ge-

lukkig met Anton steeds meer en meer de goede richting uit, hij komt nu 

reeds enkele momenten naar de klas. Vanaf het 2de deel van mei zal dit 

nog worden opgedreven en kunnen we Anton opnieuw – bijna fulltime – 

in de klas begroeten. Gelukkig !  

Na de chocomousse-actie kon aan Bednet een cheque van 2500 euro ge-

schonken worden. 
Peter, 6de leerjaar VBS Biest 

 

Lidy’s tip 
 

Aspergetaart 
 

1 bundel asperges, 35 gr boter, 3 eieren, 1/3 l melk,  

150 gr gekookte ham, peper en zout. 

Schil de asperges (gebruik enkel het zachte gedeelte van 

de asperges), snij deze in stukjes van ongeveer 1 cm. 

Kluts de eieren tot schuim, voeg de gesmolten boter toe 

en giet er beetje bij beetje de melk bij. Voeg er ook de in fijne stukjes 

gesneden ham aan toe. Doe het mengsel in de met boter ingewreven 

vuurvaste schotel. Bak 50‟ in een oven op 170°.  

Lekker als avondmaal of kleine stukjes bij het aperitief. 
         Lidy 
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Ten huize van … 

 

Beste lezers, ‟t is weer eens een ten huize van vroeger. Ik bedoel, de fo-

tograaf en ikzelf zijn er weer op uit getrokken. Niet te ver, zelfs te voet. 

We zijn te gast bij Rik Verhaeghe en zijn echtgenote Renate Baele uit 

de Kuipersstraat. 

 

Om met de deur in huis te vallen, Rik, je bent organisator van de 

Waregemse Gordel ? 

 

Correctie, ik doe dit samen met mijn echtgenote en een team, dit wil ik 

héél duidelijk onderstrepen. Het organisatorisch werk is in de loop der 

jaren toegenomen en we hebben dus ook het bestuur moeten uitbreiden 

tot een zevental personen. 

 

Waaruit is de Waregemse Gordel ontstaan ? 

 

Uit de fietsersbond Waregem. Maar ik moet bekennen dat de doelstellin-

gen van die bond niet zo duidelijk waren naar de mensen toe.  
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We hebben geprobeerd zoveel mogelijk mensen aan het fietsen te krij-

gen, we zijn kritisch geweest op het gemeentelijk beleid inzake aanleg of 

verbetering van fietspaden. Maar dat was het eigenlijk nog allemaal niet. 

Toen is het bij me opgekomen om de mensen te mobiliseren voor een 

massale fietstocht en daar zijn we toch wel in geslaagd. 

 

Rik, had je grootse verwachtingen ? 

 

Alle begin is moeilijk, „k had voor mezelf uitgemaakt dat als er driehon-

derd fietsers zouden opdagen dit als een succes mocht beschouwd wor-

den. Wanneer ze met meer dan duizend aan de start verschenen kan ik 

garanderen dat het me toch wat kopzorgen heeft opgeleverd maar … we 

hebben er ons doorgeslagen. Wat voor mij tot op vandaag belangrijk is 

voor een dergelijke organisatie is het maken van een goede evaluatie. 

De plus- en minpunten dienen aan bod te komen en er moet daar stee-

vast gevolg aan gegeven worden. Op vandaag plannen we steeds een 

deelnemersveld van drieduizend man over de verschillende parcours 

heen. Je mag het van mij gerust aannemen, dat vergt veel voorbereiding 

tot in het kleinste detail. Maar, ik heb het reeds aangehaald, we hebben 

een goed bestuur dat kan rekenen op een achterban van een zeventigtal 

enthousiaste medewerkers. 

 

Rik, een duizendtal deelnemers die hun inschrijving betalen, dat 

moet toch een aardig centje opleveren, niet ? 

 

Ik had die vraag verwacht, ik krijg die regelmatig te horen en terecht dat 

je het me vraagt. Maar het bewijst ook dat je de Waregemse Gordel niet 

kent. Je zou moeten weten dat we vanaf onze eerste organisatie steeds 

een Waregems humanitair project ondersteunen. In samenspraak met de 

sociale dienst van onze stad zoeken we naar een vrij ongekend project 

dat vooralsnog een financieel duwtje in de rug kan gebruiken. 

Dit jaar ondersteunen we “Hart voor jongeren”. Ze hebben  tot doel aan-

gepaste vakanties en ontspanning te bieden aan jongeren met chronische 

aandoeningen zoals diabetes, reuma, een aangeboren hartkwaal... Niet 

enkel jongeren met een fysische en/of mentale beperking maar ook jon-

geren met een sociale beperking behoren tot hun doelgroep.  

Bij ons ontvangt iedereen die zijn gekozen traject afmaakt een aanden-

ken. En je mag het gerust inkijken in onze boekhouding hier, de aankoop 

van die aandenkens is een zéér ernstige brok uit ons budget. De rest van 

de centen gaat vooral op in de huur van tenten die opgesteld worden op 

de markt en op diverse stoplocaties. Je weet toch ook wel dat er een 

spreekwoord is dat zegt “dat koken geld kost” of niet soms. „k Zal je voor 

zijn op je volgende vraag, de sponsoring is en blijft een belangrijk aspect 
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maar we ondervinden ook de economische crisis. Sommige hebben volle-

dig afgehaakt, andere hebben het budget wat ingekrompen maar het is 

niet meer zoals vanouds. 

 

Hoe lang wordt er gewerkt aan een dergelijke organisatie ? 

 

Och, als we eerlijk moeten zijn, pikt Renate in, tien maand. Het begint 

eigenlijk waar de vorige editie eindigt. Zoals Rik reeds heeft aangehaald 

begint het eigenlijk bij het evalueren van de voorbije Gordel en daar 

wordt dan verder op geborduurd. We bepalen vrij snel de richting die we 

wensen uit te gaan met de volgende editie en dan worden de parcours 

van 15, 30, 50 en 80 km uitgezet. Mijn ouders, die fervente fietsers zijn, 

verrichten op dat vlak leeuwenwerk voor ons. Ze stippelen een parcours 

uit en nadien bekijken we de kritische punten qua verkeersveiligheid, 

oversteekplaatsen en rustpunten. Contacten dienen gelegd te worden 

met diverse gemeentebesturen om zo een veilige doortocht aan de deel-

nemers te kunnen bieden. Vaak dienen we een parcours om te leiden 

omwille van een onvoorziene manifestatie zoals een kermis, wielerwed-

strijd of een vinkenzetting. Ik mag toch zeggen dat we door de jarenlan-

ge ervaring beschikken over een draaiboek met maar bitter weinig hiaten. 

 

Rik, wie neemt er eigenlijk deel aan ‘onze’ Gordel ? 

 

Iedereen eigenlijk, groot en klein, individuelen, gezinnen, verenigingen. 

Iedereen die de fiets in het hart draagt is daar aanwezig. Het weer is wel 

een héél belangrijke „bepalende‟ partner, maar ja, zoals je weet hebben 

we dat niet in onze handen. We mogen stellen dat een zestig procent van 

het deelnemersveld afkomstig is uit Waregem en deelgemeenten, de rest 

van er buiten.  Er zijn er bij die steevast nog geen enkele editie hebben 

overgeslagen. Zoals onze burgemeester bijvoorbeeld. Wel hebben we al 

iedere keer zijn banden moeten oppompen maar daarvoor kan men 

steeds terecht bij de mensen van Veloods die instaan voor de depannage.  

 

Rik, is er leven na de Gordel ? 

 

Weet ik niet, waarschijnlijk wel. Ik weet van mezelf dat het organisatori-

sche mij in de genen zit. Op dit moment denken we er zelfs niet aan. De 

Gordel loopt goed, is succesrijk en … geeft ons tot op vandaag voldoe-

ning. Wat moet een mens nog meer hebben.  

 

Rik, Renate, bedankt voor de babbel en … veel succes met de negende 

editie van de Waregemse Gordel. 
     De reporter en de fotograaf 
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99ddee  WWaarreeggeemmssee  GGoorrddeell  
zzoonnddaagg  1111  jjuullii  22001100  

 

WANDELEN: 6 – 10 – 14 km 
 

FIETSEN: 15 – 30 – 50 – 80 km 
 

Vrije start van 07u30 tot 13u00 (80 km fietsen) 
  tot 14u00  (50 km fietsen / 14 km wandelen)  
 tot 15u00 (30 km fietsen / 10 km wandelen)  
 tot 16u00 (15 km fietsen / 6 km wandelen)   

Markt Waregem 
 

Nieuwe routes (de wandel- en fietsroutes lopen niet samen). 
Voor iedere deelnemer gratis versnaperingen . 

(appel, peperkoek, yoghurt,…) – verzekering en tombola inbegrepen. 
Gratis optreden van de Kemels om 16.30 uur op de Markt ! 

 
3 euro VVK (vanaf mei) + 5 euro ADD 

tvv vzw Hart voor Jongeren 
aangepaste vakanties en ontspanning voor jongeren  

met een fysieke en/of mentale beperking 
 

info: www.waregemsegordel.be – 0486 53 41 75 
 
 

Gordelkaarten te koop vanaf begin juni bij Alfa Solution, optiek Jan Vererfven, Veloods 
(Waregem), boekhandel Papyrus (Beveren-Leie), drukkerij Meyhui (Desselgem),  

AD Delhaize (St.-Eloois-Vijve) en ’t Ninovietje (Nieuwenhove) 

http://www.waregemsegordel.be/


 8 

7de ZOMERFEEST MOLENPARK 
in de feesttent  

Korenbloemstraat - Hoogmolenstraat 
 

ZATERDAG 10 JULI 

 

APERITIEF  vanaf  18u.   
 

REUZENBARBECUE  tussen 19u en 21u30. 
 

A volonté :  brochetten, worsten, kipfilet, beenhesp, 
groenten, sauzen, frieten. 

 
Prijs  :  volwassenen € 15 ; kinderen € 10        

Alle wijkbewoners en sympathisanten kunnen kaarten bestel-
len bij het bestuur en in café de Oude Molen. 

 
Aansluitend op de barbecue : 

 
SUMMER JAM met DJ DANNY VAN VLIET  (Club FM) 

Gratis toegang voor iedereen. 

 

ZONDAG 11 JULI 

      
MOLENPARKAPERITIEF 

m.m.v. brouwerij SINT-BERNARDUS 

vanaf 10u voor alle Molenparkbewoners en sympathisanten. 

Ambiance met Emmanuel en zijn blaaskapelle. 
Gratis springkasteel voor kinderen tot 10 jaar. 

 
Organisatie vriendenkring Hoogmolen : 

Nicole Terrijn, Marij Coussement, Filip Bossaert, Nic Van Coppernolle, Mia Malisse, 
Tom Reynaert, Emmanuel Vandewynckele, Gerrit Verniers, Dimitri Christiaens, 
Katrien De Moor, Xavier Wyckhuyse 
 

ALLE INFO OP   WWW.MOLENPARKFEESTEN.BE 
 

http://www.molenparkfeesten.be/
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VZW Wijk de Korenbloem : 
Wijkfeesten 20 en 21 augustus 2010 
 
Ons wijkcomité is in volle voorbereiding voor het 

13e feestweekend ‘Wijk de Korenbloem’ 

 

 

 

Programma : 

 

 Vrijdag 20 augustus : NIEUW ! 

-> vanaf 19u ‘DROGEWORSTENKAARTING’  

iedereen welkom (ook niet-wijkbewoners)  

Inleg € 1,25. 

 

 Zaterdag 21 augustus : 

 

o 14u30   kindernamiddag 

 

o 17u playback (inschrijven bij Veronique Van Ackere, Koet-

sierstr. 1 -  verote@live.be ) 

 

o 19u aperitief  

 

o 20u Italiaanse avond voor de wijkbewoners 

 

Onze vrijwilligers komen bij u thuis langs om u persoonlijk uit te nodigen. 

 

De 13de editie van ons burenfeest gaat door in onze feesttent (Hoefijzer-

straat, ‟t Lachend Peird). 

 

Wij zoeken nog enkele helpende handen : 

Bewoners van onze wijk die wensen mee te werken aan het feest of die 

wensen deel uit te maken van ons wijkcomité … geef gerust een seintje. 

(Veronique Van Ackere - Koetsierstr. 1 -  verote@live.be) 

 
Bart Kindt 

 

 
 
 

mailto:verote@live.be
mailto:verote@live.be
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Hoog bezoek in de klas van meester Peter 

Europees Commissaris Digitale Agenda Mevr. Neelie Kroes, Minister voor 

Ondernemen Vincent Van Quickenborne en Prins Constantijn van Oranje 

Nassau kwamen kijken hoe het Edufiks-project op onze school werkt. 

Proficiat aan het Don Boscoteam ! 
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Nieuws uit de gemeenteraad 

 

Site Bekaert Textiles (hoek Deerlijkseweg-Hoogmolenstraat) 

Recentelijk besliste Leiedal om vijftien hectare van de bedrijfsterreinen 

van Bekaert Textiles aan te kopen.  De bedoeling is dat daar tegen 2012 

een nieuwe KMO-zone komt waar zich enkele nieuwe bedrijven kunnen 

vestigen.   

De schatting is gemaakt dat er 15 tot 20 bedrijven een lot zullen kunnen 

kopen van 4.000 tot 10.000 vierkante meter.   Het voorste deel blijft ei-

gendom van Bekaert Textiles dat daar met een 100-tal werknemers aan 

de slag wil blijven.  Het achterste deel (15 ha van de totaal 19 ha) wordt 

voorzien voor KMO‟s met een verzachtend karakter die zich daar kunnen 

komen vestigen.   

Er is zeker geen plaats voor transportbedrijven of bedrijven die voor veel 

extra verkeer zouden kunnen zorgen.  De huidige parking van Bekaert 

Textiles blijft ook behouden.  Er zal dus niet tot tegen de rand van de 

straat worden gebouwd.  Er is ook voorzien dat een groene buffer zal 

worden aangelegd tussen de parking en de buurt. De nieuwe site wordt 

zeker een lichtpunt voor de tewerkstelling in Waregem. 

 
Xavier Wyckhuyse, gemeenteraadslid 

 

Wist u dat … 
 

- het bestuur van de Molenparkfeesten op donderdag 3 juni en op maandag  
7 juni aan huis komt bij alle Molenparkers met kaarten voor de Molenparkbar-
becue op 10 juli ?  (zie programma in dit Biesteneirke)  

- alle sympathisanten die niet op de wijk wonen ook kaarten kunnen verkrijgen bij 
alle bestuursleden en in café de Oude Molen ? 
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Een babbel met … Aurèle Vandendriessche 
 

Waregem heeft zich altijd geprofileerd als een 

„sportgemeente‟. Denken we maar aan de vele 

sportevenementen die in het verleden plaats-

vonden. Daarnaast mag men ook fier zijn op 

de sportlui die Waregem in een positief dag-

licht stelden en voor naambekendheid zorgden 

ver buiten de landsgrenzen. Denken we maar 

aan Prudent Bettens, Dirk Baert, Jacky Stock-

man, Armand Parmentier, Dick Norman,  Briek 

Schotte, Armand Desmet, etc… Aurele Van-

dendriessche was vroeger ook een sportman 

die in dat elitegroepje thuishoort. Aurèle was een begenadigd marathon-

loper en begon op 16-jarige leeftijd, in 1948, te lopen. In de jeugdcate-

gorieën deed hij meer de korte afstand, later op de lange afstand verloor 

Aurèle 10 jaar naeen niet…  ‟t Biesteneirke praatte met de ondertussen 

77-jarige Waregemnaar over zijn uitzonderlijke carrière. 
 

Aurèle, eerst eens beginnen over iets anders. Woon je nu op de 

Biest of niet ? 

René Maes weet daar meer van maar naar het schijnt hoort mijn voor-

deur bij ‟t Gaverke en mijn achterdeur bij de Biest. Hier rechtover in de 

Loofstraat is het zeker de Biest. Ik heb hier ooit nog 2 priesters over de 

vloer gehad. Ik weet nog altijd niet waar ik later begraven word…(lacht). 

Ik ben afkomstig van Anzegem waar ik woonde tot ik 36 jaar was. 
 

Vertel eens hoe het allemaal voor jou als loper begon … 

Op 16-jarige leeftijd was ik verzorger (benenwrijver en tubenstopper) van 

Marc Godefroot die toen bij de beginnelingen koerste. Tijdens de winter-

periode ging Marc lopen en turnen bij Frans Herman, die hem aanraadde 

eens als oefening een cross mee te lopen bij Waregem A.C. De verzorger 

liep ook mee bij de cadetten, eindigde 2de en werd slechts in de spurt ge-

klopt. Er werd me meteen een aansluitingskaart onder de neus gescho-

ven en de volgende zondag was ik alweer aan de slag. Ik had eigenlijk 

liever gekoerst maar een koersvelo kostte vroeger veel geld, want je had 

met moeite een fiets. Ze krijgen nu alles hé, truitjes e.d. Schepens is 

vroeger een goede coureur geweest; wel toen hij aan een parochianen-

koers deelnam reed ik vóór met mijn moeders fiets om te zeggen dat ze 

in aantocht waren. Als ik destijds liep als senior voor een wedstrijd in Flo-

becq moest ik eerst met een damesfiets - en dan nog van een zwaar kali-

ber – naar ginder rijden alvorens te lopen. Nu krijgen ze alles in de 

schoot geworpen en rijden ze met een fiets van 300.000 F. 
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Je hebt vroeger veel successen behaald maar vooral maniakaal 

getraind ? 

Er heeft nooit iemand zoveel getraind als ik. Ik heb nog getraind met lood 

in mijn schoenen. Ik stond ‟s morgens om 4u op om te trainen, reed dan 

per fiets tegen 7u15 naar mijn werk – een spinnerij in Ruien waar ik bu-

reauwerk deed – en kwam om 19u thuis.  Ik zat altijd om 20u in mijn bed 

en geen seconde later. „k Had geen tijd om TV te kijken. ‟s Middags train-

de ik nog bij op de Kluisberg. En ik heb 25 jaar gelopen. Bij de cadetten 

liepen we op pantoffels met een hiel eraan, we hadden niets beters !  Dat 

zijn de verhalen van Briek Schotte, de trein op en tubes herstellen. Bij 

mij ging alles ten koste van mijn vrije tijd. Met de drie zonen, Patrick, 

Tony en Rik, telkens om 20u gaan slapen, dat was niet makkelijk.  De 

echtgenote van Aurèle, Lea Verschueren, pikt in :”Ik zou het nu niet meer 

kunnen opbrengen.” 
 

Je moest ook lopen in moeilijke omstandigheden… 

Nu is dat geestig, met die piste… „Ik zou gesnord hebben‟ ! Wij moesten 

altijd lopen op as. Ik heb het onlangs verteld op de voetbaltraining aan 

Francky Dury : “die piste die ze zullen afbreken hebben ze gelegd voor 

mij”. En ik was altijd moederziel alleen om te trainen. 
 

Eén van jouw gloriemomenten vond plaats in 1962 en dan nog in 

Waregem ! 

Ik deed rond de piste van het Regenboogstadion een aanval op het we-

reldrecord op de 30 km., een opzet waarin ik slaagde in 1:34.41 maar ik 

heb toen een prestatie geleverd die eigenlijk niet mogelijk was. Daags 

voordien was er een wolkbreuk geweest in Waregem en was de piste nog 

slechter dan een crossterrein. De piste was net als slijk en het was bijna 

onmogelijk te lopen. Ik dacht eerst dat de wedstrijd niet zou doorgaan 

maar er liepen hazen mee en ik moest wel meedoen. Ik moet wel zeggen 

dat ik dan in „de vorm van mijn leven zat‟. Ik was net tweede geweest op 

het Europees Kampioenschap in Belgrado. Ik had die dag nog op den bu-

reau gewerkt tot 16u en de wedstrijd startte om 18u. Ze hadden twee 

elektriciteitspalen gezet met „fars‟ erop die voor de nodige verlichting 

zorgden. Er waren 5.000 mensen aanwezig waaronder gans het Heilig 

Hartcollege en de vakschool en men hoorde de menigte roepen tot in 

Vichte. Ja, dat moet „Aurèle‟ zijn geweest. Ik had eerst gedacht maar 5 

km te lopen, maar diegene die me als haas trok, liep veel te snel en zo 

moest ik wel verder doen tot de 30km. Ik moest 75 ronden lopen maar 

blijkbaar had ik zelfs te véél gelopen want achteraf bleek dat de ronde 90 

cm langer was. Moest ik die dag op een normale piste gelopen hebben, 

had ik het zeker in nog 2 minuten minder gedaan. Daarna was er een 

receptie en werd ik ontvangen op het gemeentehuis. De secretaris en de 
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voorzitter van de Belgische atletiekbond vroegen me of ik nog een wens 

had. Ik zei : “ik zou nog eens in Boston willen lopen”. 
 

Wat je het jaar nadien meteen deed… 

Ik heb daar gewonnen in 1963 en 1964 maar die eerste zege was de 

mooiste. Alle toppers van de wereld waren toen aanwezig. Zoals onder 

meer de Ethiopiërs Abebe Bikila en Olympisch kampioen Mamo Wolde. 

Bikila - die in Rome had gewonnen- eindigde 2de op 3 minuten, Wolde 3de 

op zowat 10 minuten. Alle twee zijn ze niet meer in leven. Bikila heeft 

een serieus ongeval gehad en deed later nog mee aan de Paralympics. 

Voor de 100ste editie werd ik in 1997, net als alle nog in leven zijnde ex-

winnaars, gratis uitgenodigd. Tony, één van mijn drie zonen, heeft dat 

eens willen meemaken en heeft 2 jaar terug deelgenomen en de wed-

strijd uitgelopen. Hij werd er „als zoon van‟ als VIP behandeld. 
 

Je bent ook ontvangen geweest bij Koning Boudewijn… 

Ik heb nog 3 telegrams liggen van Koning Boudewijn. Gaston Roelandts 

en ikzelf zijn de eerste sporters die hij ontving, in 1962. Nu worden ze op 

voorhand geselecteerd.  In onze tijd werden we gebeld van „wil je komen 

meedoen‟ ? Ik was graag gezien door de mensen van de atletiekbond : 

tegen de voorzitter zei ik vader, tegen de secretaresse zei ik moeder. Ve-

le gekende personen zijn me ook nog komen interviewen over mijn carri-

ère : Fred De Bruyne, Daniel Mortier, Ivan Sonck… 
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De palmares van Aurèle Vandendriessche is indrukwekkend :  

2x de marathon van Boston,  

5x de marathon van de 6-landenwedstrijd,  

2x de ronde van Rome,  

1x de marathon van Kosice en 2x die van Enschede,  

2x Dwars door Luxemburg en 2x de marathon van Paderborn,  

9x Belgisch marathonkampioen,  

2x zilver op het Europees Marathonkampioenschap  

nl. in Belgrado en Budapest,  

2x Belgisch kampioen op de 10.000 meter,  

1x Belgisch kampioen cross.  

Naast de Belgische records van de 15, 20, 25 en 30 km en het uurrecord 

kreeg hij in 1963 ook de nationale trofee van sportverdienste. 

 

De Biest mag trots zijn op een dergelijk kampioen als Aurèle Vanden-

driessche die bovendien door het leven gaat als een ware volksvriend. 

                                                                                                                
Koen Christiaens 

 
 

Wie is wie bij ’t Biesteneirke ? 
 

Goeie dag, aan ieder.  

 

Men vraagt me om me aan jullie voor te stellen 

en ik zal het maar onmiddellijk zeggen :  

ik doe dat niet zo graag.   

Ik ben Lidy Debue en ik verzorg de rubriek 

van Lidy‟s tip. Als ik het goed voor heb is het 

sinds 2003 dat ik maandelijks een receptje no-

teer in ‟t Biesteneirke.  

Mijn interesses gaan uit naar … je raadt het al 

… koken en de heilzame werking van kruiden in 

de tuin of in de vrije natuur.  

Toch nog even meegeven dat ik op de hobby-

beurzen van ‟t Biesteneirke, samen met m‟n overleden echtgenoot, 

steeds van de partij ben geweest. Als je het mij vraagt een initiatief dat 

gerust herhaald mag worden. 

Ik wens nog een lange tijd mijn hobby te kunnen delen met de lezers van 

de wijk. 
Lidy



 

Activiteitenkalender  
 

  SOB ‘de roose’ voor alle reservaties: Paul Kindt     056 60 12 78 
     
 verantwoordelijke                   juni      Sabine Odent          0474 926568 
   juli-augustus      Cecile Dhaluin 0474 926568  
 
  

 

   donderdag   17 juni  19u30 redactievergadering 
   donderdag   24 juni  19u00 algemene vergadering in 'de roose' 
 

teksten julinummer binnen bij Willy Godefroid vóór 15 juni 
 

    Info    0496 23 94 68 
 

   maandag    7 juni 14u00 fietstocht 
   maandag  14 juni 14u00 kaarting in ‘de roose’ 
   dinsdag  22 juni 14u00 kaarting in ‘OCN’ 
   maandag      28 juni                halve dagreis    
 
 
 
 
   woensdag        9 juni 14u00 kaarting in ‘de roose’ 
   woensdag     23 juni         14u00              kaarting in ‘de roose’ 
 

 

                   Info    056 61 08 34 debiestkwb@skynet.be 

   
    woensdagen    2-9-16-23 en 30 juni       avondwandelen – start 19u30 aan de kerk 
    zaterdag   12 juni                           mannen op stap 

 

                                  Info    056 60 39 37 kaarting    

                                  Info    056 60 34 64 biesteneirke@boss.be    


